
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 20. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 175

Vil ministeren bekræfte de nye oplysninger om, at mængden af lavbundsjorde er steget

fra 107.000 hektar til 170.000 hektar? Og vil ministeren redegøre for, hvor meget af lav-

bundsjorden der er i omdrift, og hvor meget der er permanent græs? Og vil ministeren

redegøre for, hvad de nye tal betyder for landbrugets og Danmarks samlede udledning af

CO2?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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